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Zapytanie 

W związku z przesłanym projektem budżetu powiatu na rok 2023 i zbliżającym się 
terminem podjęcia uchwały budżetowej uprzejmie proszę o udzielenie informacji czy 
w planowanych wydatkach na utrzymanie dróg powiatowych w roku 2023 ( Rozdział 60014) 
zaplanowano środki finansowe na przeprowadzenie robót związanych z udrożnieniem 
i pogłębieniem rowów odwodniających pasa drogowego drogi powiatowej Nr 1307T Masłów 
Pierwszy-Mąchocice Kapitulne w gminie Masłów. W dniu 20 czerwca 2022 r. wystąpiłem 
z interpelacją zawierającą prośbę o przeprowadzenie modernizacji odwodnienia wymienionej 
drogi. W odpowiedzi otrzymałem informację, że wnioskowane prace zostaną przeprowadzone 
po rozstrzygnięciu przetargu i wyłonieniu wykonawcy prac odwodnieniowych. Wprawdzie nie 
określono terminu realizacji tych prac ale uznałem to za oczywiste, że chodzi o rok 2022. 
Tymczasem wchodzimy w okres zimowy a prace te nie zostały dotychczas wykonane. 
Ponieważ z pytaniem do mnie w tej sprawie zwracają się mieszkańcy posiadający posesje przy 
tej drodze chciałbym wiedzieć czy i kiedy wymienione prace zostaną zrealizowane. 


